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Pozvánka na výroční valnou hromadu SDH Petřvaldík 
SDH Petřvaldík zve všechny členy, sponzory a příznivce dobrovolných hasičů 

na výroční valnou hromadu, která se uskuteční v sobotu 4.1.2020 od 15 h.  
v zasedací místnosti hasičské zbrojnice. Těšíme se na vaši účast. 

 
SDH Petřvaldík - sezóna 2019 

 
Letošní rok se pomalu blíží ke svému konci, a tak i náš sbor dobrovolných hasičů 
začíná bilancovat. Rok 2019 byl pro naši jednotku úspěšný v mnoha směrech. 
Zásadní bylo to, že obyvatelé naší obce nebyli vystaveni nebezpečí požáru ani jiné 
živelné pohromy. Na podzim bylo nutné odklidit popadané stromy jako důsledek 
silného větru na místní komunikaci mezí Petřvaldíkem a Albrechtičkami. Velké 
díky patří přespolním občanům, kteří tuto skutečnost naší jednotce ihned 
oznámili. Sbor dobrovolných hasičů v Petřvaldíku se kromě zásahových prací 
také významně angažuje v kulturním měřítku a pořádá pro své spoluobčany 
mnoho akcí během celého roku. Nový rok jsme odstartovali pohybem na ledě v 
ostravském stadionu. Jaro jsme přivítali stavěním májky a pálením čarodějnic, 
tuto akci již tradičně doprovází kolo Pooderského koštování pálenek. Do začátku 
letních prázdnin jsme v průběhu dvou měsíců stihli pro naše nejmenší uspořádat 
dětské rybářské závody, hasičskou soutěž Moravskoslezské ligy mladých hasičů 
a den dětí v rámci Krmášových slavností. Polovina prázdnin se tradičně nesla na 
vlně hasičského sportu a první srpnová sobota jako každým rokem náležela 
soutěži O putovní pohár SDH Petřvaldík v požárním útoku mužů, žen a veteránů 
v cyklu Moravskoslezské ligy. Do hasičského zápolení se letos zapojily tři týmy 
našich dětí, tým žen a tým mužů. Mladší žáci, tým A, se v celkovém hodnocení 
MSL MH umístil na krásném bronzovém místě a tým mužů, složený v podstatě z 
kluků, kteří ještě loni závodili za žáky, vybojoval v obrovské konkurenci MSL 
ligy úctyhodnou 4. pozici. Konec prázdnin opět patřil dětem v podobě akce 
Loučení s prázdninami a ani v poslední čtvrtině roku náš sbor neusnul zimním 
spánkem. Nechyběl oblíbený výlov hasičského rybníku a za zpěvu koled našich 
dětí jsme přivítali advent rozsvěcením vánočního stromu společně s mikulášskou 
nadílkou. Všechny akce se mohly pochlubit hojnou účastí místních ale i 
přespolních občanů, což je pro nás důležitým měřítkem a závazkem pro další rok.  
Velké poděkování náleží Obci Petřvald, všem aktivním členům sboru a 
fanouškům SDH Petřvaldík. Na závěr mi dovolte, jménem sboru dobrovolných 
hasičů v Petřvaldíku, popřát všem klidné Vánoce v kruhu svých nejbližších a do 
roku 2020 pevné zdraví a osobní pohodu.  

Daniela Čiberová, SDH Petřvaldík. 
 
 



Ohlédnutí za krasojezdeckou sezónou 2019 
 
V první polovině roku oddíl začínal se 6 závodníky, 3 děvčaty (Nelou 
Pavliňákovou, Alenou Čani, Gabrielou Schybolovou) a 3 chlapci (Jakubem 
Pavlíkem, Matějem Bubíkem, Václavem Hekelem). Po absolvování povinného 
závodu, Mistrovství MSK na domácí půdě, následovala šňůra 5 soutěží Českého 
poháru, ve kterých byli naši závodníci velmi úspěšní. Hlavně chlapci. Ti v každém 
závodě stáli na stupních vítězů. Děvčata, jelikož začínala s krasojízdou později, 
se umisťovala od 5. do 10. místa. Výborný závod všichni odjeli 13. dubna 
v Petřvaldě, kde si vylepšili své osobní rekordy. Vyvrcholením jejich sezóny bylo 
finále Mistrovství ČR žactva, kde je sálovou komisí nominováno 10 nejlepších 
závodníků v každé kategorii. Děvčata, jak již bylo výše uvedeno, neměla v té 
době požadovanou výkonnost, proto se do nominace nevešla. Za to v žácích jsme 
nakonec měli plné obsazení. Mistrovství bylo pro náš oddíl velmi úspěšné. 
Všichni tři naši závodníci odjeli své sestavy na hranici svých možností a opět si 
výrazně vylepšili své osobní rekordy. Mistrem ČR se sice stal Blažek z Brna, ale 
2. místo obsadil Jakub Pavlík a 3. místo Matěj Bubík. Na krásném 9. místě se 
umístil Vašek Hekele. Ještě bych se mohl zmínit o posledním závodu sezóny, 
Mezinárodním Mistrovství Slovenska v Kolárovu, kde náš závodník Matěj Bubík 
obsadil vynikající 2. místo. Ale velkého úspěchu tam také dosáhly naše 
závodnice, když svoji kategorii žaček vyhrála Alenka Čani a na 3. místě se 
umístila Nela Pavliňáková. A to byl dobrý závěr soutěžní sezóny 2019 a začalo 
období tréninků na sezonu 2020. 
Před prázdninami k nám do oddílu přibyla ještě dvě děvčata, Eliška Rozehnalová 
a Vanesa Hamarová. Pro tyto závodnice započne soutěžní sezóna až příští rok. 
V současné době se věnujeme nácviku nových sestav, abychom v příštím roce 
dosahovali stejně dobrých výsledků nebo ještě lepších. 
Závěrem bych chtěl poděkovat všem, kteří se podílejí na plynulém chodu našeho 
oddílu a hlavně Obci Petřvald za finanční podporu, bez které by náš oddíl 
krasojízdy nemohl fungovat. 
A úplně na závěr bych chtěl za oddíl krasojízdy popřát všem sportovcům a 
občanům Petřvaldu klidné a pohodové Vánoce a do nového roku 2020 pevné 
zdraví, hodně štěstí, toleranci a osobní pohodu. 

Kamil Bartůněk  
ved. odd. krasojízdy 

 


